
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Dražovská 6, 949 01 NITRA

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 13.1.2014

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú

2. Informácie p. Bielikovej, predsedníčky rady školy:
- Občianske združenie Rada rodičov má už svoje IČO a DIČ
- 2% z dane sa však budú môcť posielať a čerpať až v roku 2015 (za rok 2014)
- Majáles – možné termíny: posledné tri májové víkendy; možné miesto: ARTIN; očakávaná účasť: 120 
rodičov; postup: po skompletizovaní mailových adries do systému školy, zašle pani Bieliková a škola 
hromadný mail a zistí sa záujem; konkrétne body ohľadom Majálesu sa budú riešiť na stretnutí, ktoré 
zorganizuje pani Bieliková alebo na najbližšej Rade rodičov v 04/2014

3. Pripomienky z tried:
- evidencia známok: všetky známky musia byť zaktualizované na internete do 31.01.2014 a systém sa bude 
naďalej priebežne udržiavať aktualizovaný; musia sedieť známky v klasifikačnom hárku vs žiacka knižka vs 
inernet
- od 01.09.2014 sa plánuje prijatie špeciálneho pedagóga, ktorý bude riešiť špeciálne a problematické typy 
žiakov (momentálne sa rieši prípad v 4.B triede)
- siedme ročníky a ôsmy ročník majú otázky k organizácii lyžiarskeho kurzu
- návrh na otváranie B pavilónu ráno o 7:40, ale zatiaľ nie je dôvod na zmenu, čas zostáva nezmenený t.j. 
07:45 hod.
- technický stav budovy: pani riaditeľka si v júni prejde celý objekt školy a navrhne priority; rozhodne sa, čo 
bude financovať škola, čo Rada rodičov a čo rodičia svojpomocne; tiež sa bude robiť cenový prieskum na 
brúsenie podláh a linoleum podláh (vrátane polymerizácie)
- otázka vyčerpania financií z OZ Zobor: peniaze by mali byť vyčerpané, čo sa nestihne vyčerpať, prevedie sa 
na fond, aby peniaze neprepadli; plus je potrebné doriešiť úhradu rekonštrukcie telocvične (p. Šiller)
- je potrebné zlepšiť kvalitu upratovania; pani riaditeľka už dala konkrétne pokyny k zlepšeniu kvality a ešte 
raz spraví poradu s upratovačkami; p. Ábelová zasponzoruje tepovanie kobercov (Upratujemenr, s.r.o) a  
bude kontaktovať pani riaditeľku ohľadom termínov
- pani Čuková navrhla väčšiu angažovanosť rodičov  žiakov školy; pýtala sa na možné projekty; tiež sa 
podujala zorganizovať petíciu rodičov za účelom rekonštrukcie školy, ktorá sa doručí na Mestské 
zastupiteľstvo

4. Informácie pani riaditeľky:
- škola je prihlásená do projektu  zlepšenia technických zručností žiakov; pani riaditeľka riešila možnosť 
refundácie nákladov cez Radu rodičov
- mení sa forma zápisu žiakov do prvého ročníka tak, aby sa škola zatraktívnila (letáky, návštevy škôlok, 
detský kútik, testy všeobecné a špeciálne, projekcia na plátne....); okrem iného je nutné ihneď zakúpiť 
projektor + plátno (pani riaditeľka zašle členom Rady rodičov mailom ponuku, ktorú má a členovia rady 
môžu na ňu do stredy ráno reflektovať; ak sa nenájde lacnejšia ponuka, využije sa ponuka pani riaditeľky)
- pani Oravcová zistí možnosť dlhodobého nájmu multifunkčných zariadení od Samsung
- je potrebné doriešiť zastrešenie vonkajšej  konštrukcie nad chodníkmi; p. Benci zabezpečí prvú obhliadku a
cenovú ponuku klampiarov a od toho sa budú odvíjať ďalšie kroky

Zapísala: Mgr. Lucia Ábelová V Nitre dňa 13.1.2014



Overila: Mgr. Terézia Bieliková


